



## HOP'S

Tout comme la lyre DIAM'S, le scanner HOP'S utilise une source LED de 20 W, lui permettant d'utiliser une roue de gobo et une roue de couleur. Cette source lumineuse se rapproche beaucoup d'une lampe à décharge en 150 W. L'utilisation d'une source LED permet de réduire très fortement la consommation, l'émission d'UV et la chaleur résiduelle à l'intérieur du scanner.

HOP'S scan is powered with 1 x 20 W LED. Please remind DIAM'S moving head LED technology! HOP'S comes with 1 gobo wheel and 1 colour wheel. LED lighting output can be compared to products powered with a 150 W discharge lamp. The LED technology is well-known for having low power consumption and UV emission. The internal heat of DUAL PAT is also reduced.



### Technical specifications HOP'S

LED type	LED 20 w (30 000 h)
Colour wheel	8 colours
Gobo wheel	8 gobos
Manual Mode	Master/Slave, Sound activation
Beam angle	13°
DMX configuration	6 DMX channels
Consumption	44 Watts
Dimensions (L x l x P)	386 x 200 x 150 mm
Weight	4,4 kg
Additional products	C 512 J / CA 8



## PAT LED

Le PAT LED est un scanner, flower multicolore avec stroboscopie. Le flux lumineux et la rapidité de mouvement font de ce produit un précurseur dans les scanners. La technologie LED permet d'obtenir des projecteurs qui ne chauffent pas, sans émission d'UV. Consommation électrique extrêmement faible. Pas de lampe à remplacer. A l'utilisation le PAT LED vous séduira par son déplacement X / Y. Par leur changement de couleur et leur clignotement les LED internes vous surprendront par leur luminosité et leur rendu, enfin un vrai scanner à LED.

PAT LED is a multi colour scan flower with strobe. It is one of the first LED scanner which has such a lighting effect and a rapid moving effect. The use of LED technology prevents from an exceeding temperature of the units. Very low electrical consumption. No need to replace LEDs. No UV emissions. You will be seduced by its X/Y moving effect. You will also be surprised by the colour changing and the blinking of the internal LEDs. It is a nice and bright lighting effect.



Additional Product CA 8

### Technical Specifications PAT LED

LED/Unit	52 LED High Brightness
Multi-Colour System	16 Red LED / 12 Green LED / 12 blue LED 12 White LED
DMX Control	3 DMX channels
Manual mode	Sound activation- Master/Slavebuilt in programs
Consumption	10 Watts
Dimensions (L x l x P)	385 x 170 x 122 mm
Weight	2,6 kg
Additional Products	C 512 J / CA 8 / AC 100 (for 2 units)